
 1

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres, 5 d’abril de 2011 
Horari: 21h a  ........... 
Lloc: Seu del Consell de Poble 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vicepresident  
Eudald Puig,                   
Joan Sánchez, vocal i representant de la comissió d’entorn i espai públic 
José Antonio Santos, vocal i portaveu de l’àrea de Seguretat Ciutadana 
Jesús Liñan, vocal i representant de la comissió de cultura 
Cristina Gálvez, vocal i representant de la comissió de cultura 
Carme Lluís Puig, vocal 
Pasquala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
Raquel Marmolejo, vocal 
Òscar Rubio, vocal 
Dolors Lechuga, representat de CiU 
Esther Prat, en qualitat de secretària accidental 
 
Públic assistent:  
Lluís Sánchez, Carme Garcia, José Martín  
 
Ordre del dia: 
 

1- Aprovació, s’escau, de l’Acta de la Sessió Anterior 
2- Determinar i aprovació del nom de la Placeta davant de l’Església: 

- Passeig dels Senyors del Montnegre 
- Passeig de Can Bruguera 
- Passeig Vicenç Ferrer 
- Altres opcions 

3- Presentació del Balanç de Gestió del Consell de Poble de la Batllòria. 
4- Informació dels actes de la diada de Sant Jordi a la Batllòria. 
5- Informació de les diferents àrees del Consell 
6- Varis 
7- Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El president inicia la sessió justificant el canvi de dia de la reunió del Consell del poble, degut  a la 
coincidència amb un partit del Barça. 
Explica que és el darrer Plenari del Consell del Poble per no interferir en el procés electoral 
municipal del 22 de maig. Entretant no es constitueixi el nou consistori municipal continuarà en 
funcions el Consell del Poble. 
 
És la  penúltim sessió del plenari atès que abans de l’11 de juny s’ha d’aprovar l’acta de la sessió 
d’avui. 
Agraeix la tasca de tots els representants i dels tècnics de l’àrea de Cultura , l’Esther i la Núria, 
que han donat molt suport.   
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1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior 

 
No hi ha cap esmena i l’acta s’aprova.  
 
 
2. Determinar i aprovació del nom de la Placeta davant de l’Església: 

- Passeig dels Senyors del Montnegre 
- Passeig de Can Bruguera 
- Passeig Vicenç Ferrer 
- Altres opcions 

Can Bruguera, les obres de rehabilitació, inauguració, ajut FEOSL ,treball del Consell, dos equips 
de govern. 
Hi ha una petita plaça davant d’aquest edifici cal donar-hi un nom: 
Alguns veïns del carrer Breda han proposat “ Passeig de Can Bruguera” 
Parlant amb el tècnic de Patrimoni Cultural proposa “ Passeig Senyors del Montnegre” 
El Conseller Joan Sánchez, arran de la mort de Vicenç Ferrer, en reconeixement a la tasca 
humanitària 
Jesús Liñan proposa “ Passeig Observatori “ 
José Antonio comenta que l’Observatori és l’actual ús de Can Bruguera , però qui sap en un futur. 
Joan Xamaní proposa “ Passeig de l’església “ , Vicenç Ferrer, eminència com a persona , però 
era valencià, passeig dels senyors del Montnegre, potser la gent més gran hi trobarà un sentit però 
els més joves...El nom més adequat serà “ Passeig de l’Esperança “ perquè és la patrona, però 
aquest carrer ja existeix. 
Manel recull la proposta de “ Passeig de l’església “ però planteja el reparament de què a tocar ja 
hi ha la plaça de l’església i que posar un nom no massa conegut pot ajudar a conèixer / 
interpretar. 
Votacions: 
Passeig Can Bruguera : 6 
Passeig Vicenç Ferrer : 3 
Passeig església : 5 
Passeig senyors / barons del Montnegre : 12 
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3. Presentació del Balanç de Gestió del Consell de Poble de la Batllòria. 

 
Quan s’acaba una etapa cal fer un balanç del treball realitzat i la comissió permanent  dóna 
comptes. En aquests sentit, els diferents portaveus li han fet arribar les seves valoracions. 
 
 

B 
Batllo

 
 Balanç del Consell de Poble  

 
Consell de Poble de la Batllòria 

 
 
Balanç del Consell de Poble: Àrees i Àmbits 

 

1. ESPAI PÚBLIC I URBANISME 

Des d’aquesta Àrea hem volgut millorar la qualitat de l’estat de l’espai públic, com a espai de 
convivència, per això des del Consell de Poble hem aconseguit: 

• Millora del manteniment i mobiliari urbà a la Batllòria. 

• Ubicació de bancs i papereres al camí Ral i a la resta de la població. 

• Millora de la neteja de les Llobateres i del seu esta. 

• Millora de l’entrada de la Batllòria pel carrer Tordera. Ubicació de la tanca de fusta per 
millorar la imatge i entrada al poble, en consonància amb l’entorn i amb la resta de 
tanques instal·lades a la Batllòria com ha estat tot el passeig de la carretera vella. 

• Millora del cementiri, arranjament de l’escala i neteja del mateix. 

• Condicionament i millora de la zona d’aparcament habilitada propera a la zona de 
l’escola. 

• Millora i arranjament de la placeta davant de l’església, can Bruguera i carrer Breda.( en 
fase de determinar el nom per aquest espai). 

 

2. SEGURETAT CIUTADANA I CIVISME 

Des d’aquesta Àrea hem prioritzat un acció decidida i prioritària per garantir la seguretat de la 
Batllòria i fer que la seva percepció millori, per això des del Consell de Poble hem fet: 

• Que la informació de seguretat fos més eficient i transparent. 

• Hem constituït “ la Junta de Seguretat i Civisme de la Batllòria” on participen el Consell de 
Poble, l’Àrea de seguretat ciutadana de Sant Celoni, els mossos d’esquadra i la policia 
local. Les seves reunions es fan trimestralment, i en elles s’analitza l’estat de la seguretat 
i les diverses actuacions fetes. 

• Vam fer la primera enquesta de seguretat i civisme de la Batllòria, per valorar la 
percepció de la seguretat i treballar la problemàtica sobre el tema. 

• Hem aconseguit que la Plantilla de la Policia Local de Sant Celoni incorpori 2 policies 
més a la seva plantilla, que ha de significar una major presència policial a la població. Per 
aquest fet aconseguit, el consell de poble va emetre informe favorable als pressupostos 
2010 de l’Ajuntament de Sant Celoni. 

• Millora de la mobilitat i seguretat viària en alguns dels carrers de la població com el carrer 
Breda, camí Ral, carrer Tordera o el passeig d’entrada de l’antiga carretera. 

 

3. CULTURA I SERVEIS A LES PERSONES 
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Des d’aquesta Àrea, hem volgut fer una aposta decidida per potenciar el dinamisme de la 
població, per això hem potenciat que les activitats siguin populars i el màxim de 
participatives, per això des del Consell de Poble hem fet: 

• La constitució de la Comissió de Festes ( Consell de Poble, Àrea de Cultura de 
l’Ajuntament i entitats) com l’instrument de participació i decisió de les diferents activitats 
culturals de la població. 

• Hem aconseguit que les festes majors siguin cada vegada més populars i actives, 
distribuint un dia per cada col·lectiu, on els joves tenen el seu propi espai d’oci. 

• Hem impulsat i liderat la Fira Nadalenca de l’Esperança que enguany s’ha realitzat la 
seva segona edició, amb el suport de persones de renom internacional com el pastisser 
Marc Rodellas i el florista Carles Fontanillas 

• Hem consolidat amb el suport incondicional de les entitats del poble un programa 
d’activitats culturals al llarg de tot l’any: Carnestoltes, Sant Jordi, Diada de Catalunya, 
Sant Joan etc... 

• Hem fet de la Cavalcada de Reis un referent de la Batllòria amb el treball de les diferents 
entitats. 

• Hem fet que l’antiga escola del Montnegre, sigui un espai per als joves i també per ubicar 
el dispensari mèdic, amb un ampli consens de la població. 

• Hem treballat en els diferents plans ( joventut, educatiu etc...) per millorar la qualitat de 
vida de les persones. 

4. ROYAL PARK 

• Hem donat suport i hem ajudat a la Junta de Compensació de la urbanització en el seu 
procés de recepció per part de l’Ajuntament. 

• Hem estat presents en les diverses assemblees i activitats de la urbanització. 

 

5. INSTITUCIONAL 

Hem institucionalitzar visiblement i estructuralment el Consell de Poble de la Batllòria, perquè 
creiem que és l’òrgan de màxima participació i de màxima representativitat dels batlloriencs i 
batllorienques, per això hem fet: 

 

• Una nova estructura organitzativa interna en tres grans àrees i dos àmbits: 

- Espai Públic i Urbanisme 

- Seguretat i Civisme 

- Cultura i Serveis a les persones 

- Àmbit de Royal Park 

- Àmbit institucional 

Hem dotat de simbolisme el Consell de Poble, amb la ubicació de la seva Seu al centre cívic del 
carrer major i la instal·lació a la façana de la seu de la senyera, com a símbol d’institució. 

 

 

Balanç del Consell de Poble: En infraestructures i equipaments 
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El Consell de Poble va néixer com a institució al 2005, i des d’aquell moment s’ha treballat per 
dotar a la Batllòria dels equipaments i infraestructures necessàries per a la població. El Consell 
de Poble ha prioritzat i a decidit quines infraestructures volia per a la Batllòria. I per això des del 
Consell de Poble s’han aconseguit que les següents infraestructures i equipaments siguin una 
realitat: 

• La construcció de la nova escola Montnegre. 

• La construcció de la Unió Batllorienca com un espai polivalent per a la celebració de 
multituds d’actes culturals i lúdics, on s’ubicarà la biblioteca i un espai per a les entitats. 

• La construcció del Pont sobre la Tordera. 

• La construcció del nou pas soterrat de la C-35. 

• La construcció del nou pavelló. 

• Rehabilitació de Can Bruguera i ubicació de l’Observatori de la Tordera en aquest espai. 

 

 
S’ha fet molta feina i en queda molta per fer. 
 
Inici de la lectura del document  Seguretat / carrer Les Escoles 
Lluís Sánchez discrepa de la decisió que s’ha pres de la dobles direcció i aparcar a les dues 
bandes. 
Manel, majoria de Veïns han volgut doble direcció i doble aparcament. 
Lluís Sánchez, hi ha veïns del  carrer que no hi estan d’acord i hi ha molts problemes. 
Òscar Rubio ratifica que hi ha molts problemes de mobilitat que sovint s’han d’aturar els vehicles. 
El  president, caldrà parlar amb els veïns afectats, no era possible aparcar cada quinze dies. 
Dolors Lechuga, hi ha problemes amb l’aparcament cada quinze dies , sempre hi ha algú que es 
despista i si el cotxe està mal aparcat se l’ha d’endur la grua... 
 
Genís Fugarolas, tirem endavant, sempre hi ha 4 veïns que es queixen. 
President, a vegades es prenen decisions equivocades.. tots els veïns afectats del carrer Les 
Escoles estan no estan d’acord en aparcar només en un costat. Es prova la proposta, i en tot cas, 
els tècnics que valorarà objectivament si la decisió és encertada. 
 
Carme Garcia, , van fer canvis al meu carrer i ningú no li va preguntar . Perquè  al carrer Les 
Escoles no pot ser d’una direcció. 
Joan Sánchez, una direcció única afecta la mobilitat dels altres carrers, i afectarà de ple entrada i 
sortida de l’escola. 
President, no s’ha estudiat tècnicament, s’ha recollit parer veïns. 
Dolors Lechuga, es va  estudiar tècnicament, tècnic de mobilitat, es va proposar aparcar al costat 
de l’escola però quan es va informar veïns no van estar d’acord. 
Es va valorar si era possible una única  direcció afectaria carrer Major perquè tots   ..................... 
En tot cas si es fa una única  sortida. Cal tenir en compte la mobilitat d’entrada i sortida de l’escola. 
José Antonio busca alternativa , Camí Ral, com a via de sortida. 
President s’ha pres decisió  consultant parer dels veïns, caldrà veure com va. La Batllòria ha 
crescut i caldrà estudiar la mobilitat  del poble. 
El senyor José Martinez deixa la moto al porxo dels pisos Les Escoles, i perjudica la mobilitat 
vianants vells. Hi és de dia i nit. 
Dolors Lechuga , el problema  que on aparca la moto és zona comunitària, dels veïns, i la policia 
local no pot actuar. 
President, potser es pot fer un requeriment  perquè afecta la mobilitat dels veïns i la servitud  del 
pas.  
Dolors Lechuga , s’ha fet però  els veïns diuen que la moto no molesta. 
 
Manel Continua llegint  el document / s’atura a Royalñ Parc. 
  
Jordi Gómez, ex membre de la junta de Royal Parc. Ja feia 8 anys que se’n parlava. 
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Eudald Puig, el tema  que s’arrossega des de fa 30 anys, que hi ha 2 municipis implicats ( Gualba i 
Sant Celoni ). Final de la legislatura anterior compromís dels dos equips de govern però ................  
canvi partits polítics ........................... 
Des de llavors treball constant , suport president Consell,  contacte directe Ajuntament. Setmana 
passada es va signar formalment  amb l’ajuntament de Sant Celoni, esperem que aviat es 
recepcioni per part de Gualba. 
President, a Sant Celoni hi ha quatre urbanitzacions, però la junta de Royal parc és molt potent i 
amb molta fermesa per  arribar allà on s’ha arribat . Des de l’Ajuntament ha estat difícil  a vegades 
però hi ha hagut entesa en assumir determinats serveis a mitges . l’equip de govern va continuar el 
compromís  anterior govern. 
Ajuntament de Gualba 120.000€ en dos anys, 2009-2010, , per contra Ajuntament de Sant Celoni 
deia que no aportaria cap diner . es va anar baixant el llistó per reduir costos i finalment es va 
aconseguir arribar  ala recepció de la urbanització per unanimitat. 
 
President, s’ha fet molta feina i espera que el proper Consell continuï fent-ne molta. 
Dolors Lechuga vol puntualitzar que quan era presidenta del Consell del Poble va demanar saber 
dels diners de la venda dels terrenys d’Inacsa . l’equip de govern d’aleshores va dir que no. 
 
Voluntat de l’equip de govern de voler donar suport a les propostes del Consell. 
President, creu que cal potenciar encara més el Consell del Poble, i donar suport a les iniciatives. 
A vegades “ pequem “ de novells ( al inicis del Consell es desconeixia ) , i el reglament preveu  que 
es poden portar acords al Ple sense que abans hagin passat per les comissions informatives. 
Si d’una cosa en hem de sentir orgullosos és de la feina del Consell , i es aquest òrgtan el que ha 
prioritzat. 
Sempre ha tingut molt bona entesa  amb l’Alcalde i això ha anat molt bé. 
S’ha  ant fent reunions trimestrals i sempre ell ha dit que volia. 
 
Lluís Sánchez, preguntava un dia on són els diners de la venda del 10% dels terrenys 
President, el 10% dels terrenys de zona verda . 
Joan Xamaní rectifica / puntualitza  dient que el Consell no té cap color, en tot cas és el president 
qui en té. 
Dolors Lechuga demana l’estudi sobre el Consell del Poble, Unitat descentralitzada. 
President, abans del Consell es va fer un estudi 
Dolors Lechuga , aquest estudi es va fer quan ja hi havia el Consell. 
President rectifica i afegeix, aquest estudi està penjat a la pàgina web i aquí es va quedar i de 
moment no s’ha avançat. Creu que encara l¡òrgan Consell del Poble  encara ha de ser més potent  
i s’ha d’anar més enllà.  Si amb l’òrgan ja n’hi ha prou bé, però si cal anar a més perfecte. 
 
 
4. Informació dels actes de la diada de Sant Jordi a la Batllòria 
Programa molt complert i variat 
 
 
5. Informació de les diferents àrees del Consell 
 
Lluís Sánchez pregunta si hi ha alguna depuradora  a Riells. 
President, seria molt bo per l’ACA, però ha retallat pressupost  ( criteri prioritàri del govern 
autonòmic. Cas depuradora està aturat. Anterior govern i actual ) i no serà viable. 
Joan Xamaní, des del Bar la Vall ..... 
Lluís Sánchez número del carrer que ... 
Joan Xamaní, falta vorera  a la carretera vella . 
José Antonio , hi ha un estudi i fet i s’ha previst. 
Dolors Lechuga primera acció aparcar a l’altra banda. 
President, parada taxi replantejar. 

 
Hora ? 
Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 22.30h de la qual com a secretària 
accidental en dono fe. 
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Esther Prat i Ibern  
 en qualitat de secretària 
 
 
      vistiplau 
      
 

Manel Bueno Martínez 
President del Consell de Poble 

 
 
 
 


